

Customer Service / Service à la clientèle:
1.800.423.4248

BIONIC FORCE™ 50FT./100FT. HOSE ITEM NO. 2341FEH/2343FEH
DISTRIBUTED BY/DISTRIBUÉ PAR EMSON®
NEW YORK, NY 10001/É.-U. ©2018 EMSON®
BIONIC FORCE™ & BIONIC™ ARE TRADEMARKS
OF E. MISHAN & SONS, INC. / BIONIC ET BIONIC FORCE
SONT DES MARQUES DE COMMERCE DE E.MISHAN & SONS, INC.
ALL RIGHTS RESERVED./TOUS DROITS RÉSERVÉS
MADE IN CHINA./FABRIQUÉ EN CHINE.



WARNING: This product can expose you to chemicals including Phthalates which are known to the State of California to cause birth defects or other reproductive harm. For more information go to www.P65Warnings.ca.gov

BIONIC FORCE™

ANTI-GRAVITY HOSE

Tuyau d'arrosage anti gravité

5/8"
Diameter

Diametre
5/8" (1,9 cm)



HIGH PERFORMANCE
MXZ-7™
FIBER

FIBRE
MXZ-7™
HAUTE PERFORMANCE

INSTRUCTION MANUAL
MANUEL D'INSTRUCTIONS

THANK YOU FOR PURCHASING THE INCREDIBLE BIONIC FORCE!

The Bionic Force is corrosion and rust proof. Constructed of high performance MXZ-7™ fiber that makes it tough, virtually indestructible, yet lightweight. It is 50% lighter than ordinary heavy duty vinyl hoses. Ordinary hose fittings are easily crushed but the Bionic Force Hose's fittings remain solid no matter the pressure. The Bionic Force is also weather proof, it can withstand extreme heat and cold temperatures.

- **Rust and Corrosion Proof**
- **Made of high performance MXZ-7™ fiber**
- **Lightweight, compact and flexible**
- **Kink and tangle free**

STOP!

PLEASE READ THE INSTRUCTIONS AND IMPORTANT INFORMATION BELOW BEFORE USING YOUR BIONIC FORCE.

INSTRUCTIONS:

1. Before using your Bionic Force, make sure the rubber washer is firmly set inside the female coupling. This will prevent leaking.
2. Attach the female end of the Bionic Force to the water source.
3. Attach a spray nozzle (not included) to the male end of the Bionic Force.
4. Turn on the water to use the hose.
5. When you are finished using the Bionic Force, make sure to turn the water OFF at the source spigot.
6. Allow the water in the Bionic Force to drain. If you are using a nozzle then open the nozzle.

IMPORTANT INFORMATION: This hose is intended for routine watering applications

- Do not run hot water through this hose.
- Do not leave the water turned ON with the Bionic Force under pressure when not in use.
- Drain your hose in the summer when you are not using it.

USING YOUR BIONIC FORCE WITH A SPRINKLER

INSTRUCTIONS:

1. Attach your sprinkler to the to the male end of the Bionic Force.
2. Place your sprinkler in the desired place in your yard or garden.
3. Turn the water on at the source. Your sprinkler will work the same way it works with any ordinary hose.

WARNING: THE BIONIC FORCE IS NOT INTENDED FOR DRINKING WATER USE

Do not drink from this hose. The Bionic Force hose is a tool that is used and stored outdoors and can be exposed to conditions that can be harmful to humans such as:

- Mold & bacteria
- Lawn and Garden chemicals
- Animal waste
- Insects
- Stagnant water
- Other harmful substances

MERCI POUR VOTRE ACHAT DE L'EXTRAORDINAIRE BIONIC FORCE !

Le Bionic Force est résistant à la corrosion et à la rouille. Fait de fibre MXZ-7 haute performance qui lui donne de la force, il est virtuellement indestructible tout en étant léger. Il est 50% plus léger que les tuyaux d'arrosage haute performances en vinyle. Normalement les raccords de tuyaux d'arrosage s'écrasent facilement mais les raccords du Bionic Force demeurent solides quoique soit la pression. Le Bionic Force est aussi résistant aux intempéries, que ce soit la chaleur extrême ou le froid.

- **Résistant à la rouille et la corrosion**
- **Fait de fibre MXZ-7 haute performance**
- **Léger, compact et flexible**
- **Ne s'emmêle pas**

ARRÊTEZ ! S'IL VOUS PLAÎT LISEZ TOUTES LES INSTRUCTIONS ET INFORMATIONS IMPORTANTES CI-DESSOUS AVANT D'UTILISER VOTRE BIONIC FORCE.

INSTRUCTIONS:

1. Avant d'utiliser votre Bionic Force, assurez-vous que le raccord en caoutchouc soit solidement placé dans l'accouplement femelle. Ceci empêchera les fuites.
2. Fixez l'extrémité femelle du Bionic Force à la source d'eau.
3. Fixez une buse d'arrosage (non incluse) à l'extrémité mâle du Bionic Force.
4. Ouvrez l'eau pour utiliser le tuyau d'arrosage.
5. Lorsque vous avez terminé avec le Bionic Force, assurez-vous de fermer l'eau du robinet.
6. Permettez à l'eau du Bionic Force de s'égoutter. Si vous utilisez une buse ouvrez-la.

INFORMATION IMPORTANTE: Ce tuyau d'arrosage est conçu pour l'arrosage routinier.

- Ne faites pas couler de l'eau chaude dans ce tuyau.
- Ne laissez pas l'eau couler (ON) avec le Bionic Force sous pression lorsque vous ne l'utilisez pas.
- Égouttez votre tuyau d'arrosage l'été lorsque vous ne vous en servez pas.

UTILISATION DU BIONIC FORCE AVEC UN GICLEUR

INSTRUCTIONS :

1. Fixez votre gicleur d'arrosage à l'extrémité mâle du Bionic Force.
2. Placez-le à l'endroit voulu de votre cour ou jardin.
3. Ouvrez l'eau à la source. Votre gicleur fonctionnera comme avec tout tuyau d'arrosage.

MISE EN GARDE : LE BIONIC FORCE N'EST PAS CONÇU COMME ABREUVOIR.

Ne PAS boire l'eau de ce tuyau. Le Bionic Force est un outil qui est utilisé et rangé à l'extérieur.

Il peut donc être exposé à des conditions qui peuvent être néfastes pour les humains, telles :

- La moisissure et les bactéries
- Les produits chimiques de jardinage.
- Les excréments d' animaux
- Les insectes
- L'eau stagnante
- D'autres substances nocives